

Invitation to attend the "Ordinary and Extraordinary" General Assembly Meeting

The Board of Directors of Salam International Investment Limited (Q.P.S.C) cordially invites shareholders to attend the "Ordinary and Extraordinary" General Assembly Meeting of the Company. The meeting will be held at 9:30 PM on Tuesday, 11/03/2025, at The Gate Mall, Doha, Qatar, to discuss the Agenda outlined below:

Issa Abdul salam Abu Issa
Chairman of the Board of Directors

Ordinary General Assembly:

1. Hearing the Board of Directors' report on the Company's activities, its financial position for the fiscal year ended 31 December 2024, and the Company's future plans.
2. Hearing the auditors' report on the Company's balance sheet and profit & loss statement for the fiscal year ended 31 December 2024.
3. Discussing and approving the Company's balance sheet and profit & loss statement for the fiscal year ended 31 December 2024.
4. Discharging the members of the Board of Directors from liability for the fiscal year ended 31 December 2024.
5. Distribution of dividends for the year 2024.
6. Appointing auditors for the fiscal year 2025 and determining their fees.
7. Renewing the approval to authorize the Board of Directors to dispose of real estate owned by the Company and its subsidiaries in all forms of disposal, including the purchase, sale, lease, and mortgage of such real estate, and to contract loans, issue letters of guarantee, and provide necessary guarantees, including joint guarantees, for the Company and all its subsidiaries, in order to obtain banking facilities for its operations, finance future projects, and restructure loans. Signing remittances of rights ("Hawalat Haq") and other documents related to banking facilities.
8. Renewing the approval of joint ventures with the sister company Salam Bounian, and contracting loans with it, along with issuing letters of guarantee and necessary joint guarantees.
9. The Annual Corporate Governance Report for 2024.

Extraordinary General Assembly:

Amending the Company's Articles of Association by allowing the Board of Directors to distribute interim dividends during the year.

For further inquiries, please contact the Company's Shareholders Affairs Department on the following numbers: +974 44833542, +974 55718055

رقم المساهم :

عدد الأسهم :

" قسيمة توكيل "

أنا الموقع أدناه /

بصفتي مساهماً في شركة السلام العالمية للاستثمار المحدودة (ش.م.ع.ق)

قد عينت السيد /

وكيلاً عني وأفوضه بأن يصوت باسمي وبالنيابة عني في إجتماع الجمعية العامة "العادية وغير العادية" للشركة الذي سيعقد في تمام الساعة التاسعة والنصف من مساء يوم الثلاثاء الموافق 2025/03/11، في مجمع البوابة - الدوحة - قطر. أو في أي موعد آخر قد يؤول إليه الإجتماع المذكور.

توقيع الموكل :

تحريراً في: / / 2025 م.

ملاحظات :

- 1 - في حالة تعذر الحضور شخصياً، يجوز التوكيل في حضور إجتماعات الجمعية العامة، بشرط أن يكون الوكيل مساهماً. وأن يكون التوكيل خاصاً وثابتاً بالكتابة. ولا يجوز أن يزيد عدد الأسهم التي يجوزها الوكيل بهذه الصفة عن 5 % من أسهم الشركة (57,157,293.50 سهم).
- 2 - لا يجوز توكيل شخص غير مساهم في الشركة. كما لا يجوز توكيل أحد أعضاء مجلس الإدارة.
- 3 - في حال كان الموكل فرداً يجب توقيع قسيمة التوكيل وإرفاق صورة عن البطاقة الشخصية للموكل يظهر فيها توقيعه.
- 4 - على ممثلي الشركات/المؤسسات إحضار كتاب يفيد تفويضهم لحضور إجتماع الجمعية العامة للشركة، وتمثيل تلك الشركات/المؤسسات في هذا الإجتماع.
- 5 - يرجى من السادة المساهمين الكرام الحضور إلى مكان الإجتماع قبل الموعد المحدد بساعة واحدة على الأقل لتنظيم كشوفات بأسماء الحضور وعدد الأسهم التي يحملها كل منهم.
- 6 - أي كشط أو تغيير في قسيمة التوكيل من قبل المساهم يجعلها لاغية.

لمزيد من الاستفسار يرجى الاتصال بإدارة شؤون المساهمين في الشركة على الأرقام التالية:

+974 44838733 +974 44834688

البريد الإلكتروني: investor@salaminternational.com

/ / 2025م.

عناية السيد/ عيسى عبدالسلام أبو عيسى
رئيس مجلس الإدارة
السلام العالمية للاستثمار المحدودة

تفويض

نحن الموقعون أدناه شركة، بصفتنا مساهمين في شركة السلام العالمية للاستثمار المحدودة، قد فوضنا بحضور إجتماع الجمعية العامة العادية وغير العادية لشركة السلام العالمية للاستثمار المحدودة، والمقرر إنعقاده في مدينة الدوحة يوم الثلاثاء الموافق 2025/03/11م، وفي أي اجتماع آخر قد يؤجل إليه الاجتماع المذكور.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،،

شركة